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Abstract (en)
The machine has a flow channel comprising a flow channel evaporation chamber. A housing upper part (1) is connected with a housing base part
(2) by stud screws (3). The stud screws comprise a cooling passage (4) formed along an axial direction of the stud screws. The cooling passage
comprises a cooling passage inlet (5) and a cooling passage outlet (6). The cooling passage inlet is fluidically connected with the flow channel. The
cooling passage outlet is fluidically connected with the flow channel evaporation chamber.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Strömungsmaschine umfassend ein Gehäuse aus einem Gehäuseoberteil (1) und einem Gehäuseunterteil (2), wobei das
Gehäuseoberteil (1) über eine Stiftschraube (3) mit dem Gehäuseunterteil (2) verbunden ist und einen Kühlkanal (4) aufweist, der einerseits mit dem
Strömungskanal (13) mit einem Dampf höheren Drucks verbunden ist und andererseits mit einem Kühlkanalauslass (6), der mit dem Abdampfraum
verbunden ist, ausgebildet ist.
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